

Access To Your Medical Information

Tell your care providers how you best receive information. Ask for instructions to be provided in writing, pictures, infographics, or demonstration - however you learn best.

Ask about the information in your medical record that you do not understand.

Ensure that you have access to your medical record and the ability to provide input.

You may reach out to any member of the health care team involved in your care, such as nurses or physicians to explain your real time health record information during any visit (outpatient visit and inpatient admission).

الوصول إلى المعلومات الطبية

أخبر مقدمي الرعاية الصحية بالطريقة التي تفضل أن تتلقى بها المعلومات، واطلب أن يتم تزويدك بالتعليمات كتابيًا أو باستخدام الصور أو الرسوم التوضيحية أو من خلال الشرح العملي، حسب أسلوب التعلم الأنسب لك.

لا تتردد في السؤال عن أي معلومات موجودة في سجلك الطبي لا تفهمها.

تأكد من أنك تملك حق الوصول إلى سجلك الطبي، وأنه يُسمح لك بإبداء الملاحظات أو الإضافات عند الحاجة.

يمكنك التواصل مع أي فرد من فريق الرعاية الصحية المسؤول عنك، مثل الممرضين أو الأطباء، لشرح المعلومات الصحية الموجودة في سجلك الطبي الفوري، وذلك خلال زيارات العيادات الخارجية أو أثناء الإقامة في المستشفى.